

**No. 51361. Multilateral**

CONVENTION ON THE INTERNATIONAL RECOVERY OF CHILD SUPPORT AND OTHER FORMS OF FAMILY MAINTENANCE. THE HAGUE, 23 NOVEMBER 2007 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2955, I-51361.*]

OBJECTION TO THE ACCESSION OF THE REPUBLIC OF BOTSWANA\*

**United States of America**

*Notification deposited with the Government of the Netherlands: 15 November 2023*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: Netherlands (Kingdom of the), 1 May 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 51361. Multilatéral**

CONVENTION SUR LE RECOUVREMENT INTERNATIONAL DES ALIMENTS DESTINÉS AUX ENFANTS ET D'AUTRES MEMBRES DE LA FAMILLE. LA HAYE, 23 NOVEMBRE 2007 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2955, I-51361.*]

OBJECTION À L'ADHÉSION DE LA RÉPUBLIQUE DU BOTSWANA\*

**États-Unis d'Amérique**

*Dépôt de la notification auprès du Gouvernement néerlandais : 15 novembre 2023*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : Pays-Bas (Royaume des), 1<sup>er</sup> mai 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.